
El pla parcial del sector del Trueta a Salt, abans de lÕestiu

LÕequip de govern encarrila la urbanitzaci� del subsector del campus de

Salut

Ampliar els pisos de la borsa municipal dÕhabitatge i una pista espor tiva al

Pla, entre els objectius f ins al 2027

DÕesquerra a dreta, Toni Vidal, Mireia Valent�, Cristina

Alarc�n, Adri� Mar t�n, lÕalcalde Jordi Vi�as, Ëlex

Barcel�, N�ria Heras i Margarida Gallardo, avui

davant de lÕAjuntament. AJUNTAMENT DE SALT.

Tres regidors dÕERC, encap�alats per lÕalcalde, Jordi Vi�as, i un de

Junts han presentat aquest mat� el Pla dÕAcci� Municipal (PAM) de

Salt f ins al f inal de mandat, �s a dir, lÕany 2027. La tramitaci�

urban�stica per facilitar la cessi� de s�ls al sud del municipi per al

futur hospital Josep Trueta i campus de Salut avan�a a bon ritme i

el regidor de Territori, Ëlex Barcel� (ERC), ha explicat que volen

aprovar, inicialment, el pla parcial del subsector del campus de

Salut abans de lÕestiu.

Barcel� ha donat detalls del projecte del Trueta al f inal de la roda

de premsa de presentaci� del PAM. La intenci� de lÕequip de

govern, de Junts i ERC, �s que es faci, de manera conjunta,

lÕaprovaci� de lÕaven� del pla parcial que dividir� tot el sector a

desenvolupar i alhora lÕaprovaci� del pla parcial del primer subsector, �s a dir, el del campus i el futur hospital.

Espais i aprof itamentsLÕAjuntament cedir� al depar tament de Salut al voltant de 100.000 m² (el primer subsector)

dÕun total de m�s de 350.000 m² que fa tot lÕ�mbit Ðels altres dos subsectors. En el subsector del Trueta, tamb� hi

haur� les facultats dÕInfermeria i Medicina de la Universitat de Girona i un centre dÕinnovaci�. Tamb� sÕhi

desenvoluparan activitats econ�miques i sÕhi construiran pisos. Barcel� ha detallat que ser� en els espais

dÕaprof itaments Ð�s a dir, la compensaci� als propietaris de terrenys que hauran de cedir-los. LÕalcalde Vi�as ha

af irmat que el consistori est� complint el calendari previst.

En la roda de premsa a la sala de plens de lÕAjuntament, els c�rrecs electes saltencs Ðels republicans Vi�as,

Barcel� i Toni Vidal i Adri� Mar t�n (Junts)Ð han fet esment a lÕhabitatge, lÕeducaci�, la cultura i la sostenibilitat com

a eixos del programa de govern pactat entre els dos socis ÐlÕequip de govern t� 10 dels 21 regidors del pleÐ i que

compta amb la colálaboraci� externa dÕIndependents per Salt-CUP (2 regidors). A lÕoposici�, hi ha el PSC (5

edils) i Vox (4).

Entre altres f ites f ins al f inal del mandat, els gestors de lÕAjuntament de Salt tamb� sÕhan marcat que el servei de

bicicleta p�blica, la Girocleta, arribi f ins al municipi des de Girona, acabar dÕocupar la factoria cultural Coma

Cros Ðfalten 1.800 m²Ð i construir una pista poliespor tiva al Pla. Aquesta �ltima actuaci�, amb un cost de 1,2

milions dÕeuros, �s la inversi� m�s destaca dels m�s de 6 milions previstos.

El tinent dÕalcalde i responsable de Territori, Ëlex Barcel�, ha assenyalat que actualment el consistori disposa de

176 pisos en la borsa municipal dÕhabitatge. DÕaquests pisos, Òm�s del 50% estan llogatsÓ, ha explicat. LÕequip de

govern saltenc treballa per rehabilitar i posar al mercat, amb un preu accessible, els pisos pendents f ins a

arribar als esmentats 176 i, si �s possible, adquirir-ne m�s.



En lÕacte dÕavui, tamb� hi han estat presents tres regidors dÕERC, N�ria Heras i Margarida Gallardo Ðque tenen

dedicaci� exclusiva a lÕAjuntamentÐ i Cristina Alarc�n, i la regidora de Junts, Mireia Valent�. No hi han pogut ser

Fanny Carabellido i Jordi Subils. Carabellido, que ja havia estat regidora entre el 2007 i el 2019, rellevar� en el

proper ple Rober t F�bregas, que va plegar al desembre per raons personals. F�bregas havia estat el cap de

llista de Junts en les municipals del maig de lÕany passat.
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